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شماره

صفحه

روزنامه

طراحی  گفت:  مجازی  فضای  ملی  مرکز  رئیس  و  عالی  شورای  دبیر 
سکوهای بومی بر مبنای ارزش های اسلامی و ایرانی از اولویت های ماست.
به گزارش خبرگزاری مهر به نقل از مرکز ملی فضای مجازی، دکتر سید 
محمدامین آقامیری دبیر شورای عالی و رئیس مرکز ملی فضای مجازی 
در سفر به استان آذربایجان شرقی ضمن برگزاری اولین جلسه »شورای 
با  متناسب  ابعاد و ضرورت های تحول در کشور  استان«  فضای مجازی 

فضای مجازی را تبیین کرد.

عصر  در  مردم  نقش  تغییر  به  اشاره  با  مجازی  فضای  ملی  مرکز  رئیس 
ارائه دهنده  به  از پذیرنده خدمت و مصرف کننده محتوا  فضای مجازی 
خدمت و تولید کننده محتوا، مردم را بازیگران اصلی در حکمرانی فضای 
سکوهای  طراحی  افزود:  حاکمیت  نقش  درخصوص  و  دانست  مجازی 
بر  و  ماست  اولویت های  از  ایرانی  و  اسلامی  ارزش های  مبنای  بر  بومی 
حکمرانی  فکری  مبانی  خدمات  و  سرویس  حوزه  در  باید  اساس  همین 

کشور در قالب ها تجسد و تبلور یابد.

معاون وزارت آموزش و پرورش:

افت چشمگیر نمرات امتحانات نهایی 
دانش آموزان

قطعنامه شورای حقوق بشر سازمان ملل در مورد 

هوش مصنوعی : 

تدابیر نظارتی اتخاذ شود

نقد روز

دبیر شورای عالی فضای مجازی:

مدیرکل راه و شهرسازی فارس خبر داد ؛

پلمب 158 مشاور املاک متخلف
 در شهر شیراز 

مدیرکل راه و شهرسازی فارس از 
متخلف  املاک  مشاور   158 پلمب 
طی چهار روز در شهر شیراز خبر 

داد.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
اطلاع رسانی  و  ارتباطات  اداره  از 
استان  شهرسازی  و  راه  کل  اداره 
اشاره  با  طالبان  محمودرضا  فارس، 
شورای  مصوبه  و  جدید  قانون  به 
نظارت  و  بازرسی  مسکن  عالی 
بازرسی  با  املاک  مشاورین  بر 
کل  اداره  مشترک  گشت های  و 
املاک  اتحادیه  شهرسازی،  و  راه 
و  اماکن  و  حکومتی  تعزیرات  و 
اتحادیه اصناف در سطح شیراز 158 
کسب  پروانه  فاقد  املاک  مشاور 
مجاز در شهر شیراز و صدرا پلمب 

شدند.

بازرسی هایی  در  کرد:  اضافه  وی 
انجام  گذشته  روز  چهار  طی  که 
تذکر  نیز  املاک  مشاور   200 شد 

گرفتند و به آنان اخطار داده شد.
طرح  کرد:  تصریح  طالبان 
املاک  بنگاه های  سازماندهی 
جهت  در  مؤثر  گامی  می تواند 
مشاورین  تخلفات  از  جلوگیری 
املاک و کنترل قیمت اجاره بهاء 

و کاهش قیمت مسکن باشد.

پرورش  و  آموزش  وزارت  معاون 
گفت: در امتحانات نهایی خردادماه 
نمرات  محسوس  افت  شاهد   1۴02

دانش آموزان هستیم. 
به گزارش رویداد 2۴ ، قاسم احمدی 
لاشکی درباره افت 2 نمره ای نمرات 
 1۴02 خردادماه  نهایی  امتحانات 
باید  ابتدا  کرد:  اظهار  دانش آموزان 
اعلام  دانش آموزان  اعتراضات  نتایج 
و نمرات قطعی مشخص شود تا بتوان 
نمره ای   2 افت  به  نسبت  قطعیت  با 
موضوع  این  در  اما  کرد  صحبت 
امسال  نهایی  امتحانات  در  که 
دارد،  وجود  نمرات  محسوس  افت 
افت  دلایل  درباره  نیست.وی  شکی 
نمرات امتحانات نهایی خرداد 1۴02 
نمرات  امسال  افزود:  دانش آموزان 
امتحانات نهایی سهم ۴0 درصدی در 
پذیرش دانشگاه ها داشت و با توجه 
نهایی  امتحانات  موضوع  اهمیت  به 
لازم  حساسیت های  جدید  سال  در 
تصحیح  نحوه  تا  از طراحی سؤالات 
عنوان  به  داشت؛  وجود  اوراق 
دانش آموزان  سؤالات  برگه  مثال 
سایر  مصححان  توسط  تهران  استان 
استان ها تصحیح شد همچنین تصحیح 
الکترونیک  صورت  به   اوراق 

بود.

معاون حقوقی و امور مجلس وزارت 
آموزش و پرورش گفت: سند تحول 
بنیادین تأکید دارد که شیوه سنجش 
داشته  تغییراتی  باید  دانش آموزان 
تأثیر ۴0 درصدی  با  اکنون  باشد و 
پذیرش  در  دوازدهم  پایه  نمرات 
به  دانش آموزان  توجه  دانشگاه ها، 
تا  بود  خواهد  بیشتر  درسی  کتاب 

کلاس های کنکور.
موضوع  این  درباره  لاشکی  احمدی 
درگیر  دانش آموز  هم اکنون  که 
امتحانات نهایی و کنکور شده و این 
موضوع استرس بیشتری به او تحمیل 
می کند، عنوان کرد: قرار است سهم 
کنکور به تدریج کم رنگ شود و در 
سال های آینده سهم نمرات امتحانات 
نهایی بیش از ۴0 درصد خواهد بود، 
اگر روند امسال موفق ارزیابی شود 
امتحانات  نمرات  سهم  آینده  سال 
آن  از  پس  و  درصد   50 به  نهایی 
این  و  رسید  خواهد  درصد   ۶0 به 
دانش آموزان  می شود،  باعث  روند 
از حالت دوگانگی خارج شوند  نیز 
است  دشواری  کار  فرآیند  این  طی 
از  بیش  عدالت و کنترل   و رعایت 
5 هزار حوزه امتحانات دشوار است 
و  آموزش  نفع  به  مجموع  در  اما 

پرورش خواهد بود.

وزیر صمت درخصوص آینده تولید 
باید  که  گفته  کشور،  در  خودرو 
تولید خودروی برقی را آغاز کنیم، 
طی  برق  هزینه  که  استدلال  این  با 
برای  کیلومتری  صد  مسافت  یک 
یک خودروی برقی حدود یک دلار 
فعلی  خودروهای  آنکه  حال  است، 
 10 مسافت  همین  کردن  طی  برای 
لیتر بنزین مصرف می کنند؛ اما این 
صحبت ها از چند جهت قابل نقد و 

بررسی است.
اول اینکه این واقعیت غیرقابل انکار 
در  خودرو  تولید  صنعت  که  است 
جهانی  استانداردهای  با  ما  کشور 
در  سطح  اختلاف  این  دارد؛  فاصله 
موارد متعددی از استاندارد آلایندگی 
و میزان مصرف سوخت، تا کیفیت 
می شود.  شامل  را  مونتاژ  و  ساخت 
خودرو  سوخت  مصرف  استاندارد 
)fuel economy( یکی از پارامترهای 
شرکت های  برای  مهم  بسیار 
و  است  جهان  بزرگ  خودروسازی 
به  با  می کنند  تلاش  آنها  سالهاست 
جدیدتر  تکنولوژی های  کارگیری 
و  بهتر  خودروهای  زمینه،  این  در 
در  و  کنند  تولید  کم مصرف تری 
حال حاضر، خودروهایی با مصرف 
بسیار پایین و حتی کمتر از 5 لیتر 
در صد کیلومتر تولید می شود؛ اما در 
صنعت خودرو ما، شاهد آن هستیم 
با  از خودروها  که همچنان بسیاری 
 12 تا   10 از  بالاتر  مصرف  میزان 
لیتر روی خط تولید هستند. پس اگر 
قرار باشد در تولید خودروهای برقی 
هم، استانداردهای روز جهان رعایت 
باید هزینه های بسیار  نشود، احتمالًا 
بالاتر از محاسبه وزیر )یک دلار( را 

در نظر بگیریم.
صنعت  حرکت  اینکه  دوم 
خودروهای  سمت  به  خودروسازی 
چند  طی  جهان  در  الکتریکی 
بعد  یعنی  است،  شده  انجام  مرحله 
خودروهای  بنزینی،  خودروهای  از 
هیبریدی  پلاگین  و  هیبریدی 
مرحله  به  هم  اکنون  و  شده  عرضه 
الکتریکی  تمام  خودروهای 
رسیده اند؛ صنعت خودروی ما به جز 
تعداد محدودی خودروهای  واردات 
هیبرید و پلاگین هیبرید، در زمینه 

تولید این خودروها فاقد تجربه است 
الکتریک،  تمام  خودروی  تولید  و 
محسوب  پله ای  چند  پرش  یک 
را  چالش هایی  می تواند  که  می شود 
به همراه داشته باشد، از جمله اینکه 
این  زیرساخت های  حاضر  حال  در 
تقریباً  کشور  در  خودروها  نوع 
و  است  مطلق  صفر  به  نزدیک 
برای  هنگفتی  سرمایه گذاری  باید 
این  و  گیرد  انجام  نسل،  تغییر  این 
سرمایه گذاری نیز باید در محاسبات 

لحاظ شود.
سومین نکته این است که محاسبات 
توضیحات  طبق  وزیر،  جناب 
خودروهای  برای  خودشان 
خودروهای  است.  خورشیدی 
از  خاصی  نوع  خورشیدی، 
که  هستند  الکتریکی  خودروهای 
اتفاقاً هنوز تا تولید و عرضه انبوه در 
جهان  در  آنچه  دارند.  فاصله  جهان 
از آنها به عنوان خودروی برقی یاد 
می شود، آن نوعی است که به وسیله 
قابل  مخصوص،  شارژ  ایستگاه های 
این  به  توجه  با  پس  هستند.  شارژ 
به  نیز  محاسبات  این  احتمالًا  نکته، 

بازنگری نیاز خواهد داشت.
به  رفتن  باید گفت که  پایان  در  و 
یک  الکتریکی،  خودروهای  سمت 
نیاز و الزام است و دیر یا زود ما هم 
ناگزیر به جایگزینی صنعت فعلی با 
این تکنولوژی خواهیم بود؛ در طی 
این فرایند تحولی هم نباید از ارتقای 
تولیدات  تکنولوژی  و  کیفیت 
وزیر  اینکه  شد؛  غافل  فعلی  صنعت 
سرمایه گذاری  که  گفته اند  محترم 
در گیربکس اتوماتیک یک خطای 
نادرست  ادعایی  است،  راهبردی 
برقی  خودروهای  که  چرا  است، 
گیربکس  به  مجهز  هم  دنیا  روز 
اخیراً  حتی  و  هستند  اتوماتیک 
شرکت مرسدس بنز اعلام کرد که 
گیربکس دستی را به طور کامل از 
محصولات خود حذف خواهد کرد! 
است  این  راهبردی  خطای  بنابراین 
یا  اشتباه در هدف گذاری  که دچار 
برنامه ریزی شویم و مسلماً این گونه 
خودرو  صنعت  به  منحصر  خطا، 
مشابه  است  ممکن  و  بود  نخواهد 
آن، در بخش های دیگر هم رخ دهد.

چهار نکته درباره تولید خودروی 
برقی در کشور

وحید جعفری زاده - دانشجوی دکترای کامپیوتر

مدیر کل کانون فارس تأکید کرد؛

استفاده از گروه های جهادی برای خدمت 
در مراکز سیار کانون پرورش فکری 

کودکان و نوجوانان

فکری  پرورش  کانون  کل  مدیر 
کودکان و نوجوانان استان فارس بر 
استفاده از ظرفیت گروه های جهادی 
برای خدمت در مراکز سیار کانون 
پرورش فکری کودکان و نوجوانان 

تأکید کرد.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
کانون  کل  اداره  عمومی  روابط  از 
با  دیدار  در  خواجه نژادیان  فارس 
مسئول بسیج سازندگی استان فارس 
آموزشی  علمی  ظرفیت های  گفت: 
کانون با هدف رشد و توانمندسازی 
مربیان کودک و نوجوان گروه های 
قرار  استفاده  مورد  می تواند  جهادی 
تولیدی  توان  از  بهره گیری  بگیرد. 
موسیقیایی  آثار  خلق  برای  کانون 
فاخر و سرودهای حماسی و انقلابی 
هم سو با اهداف گروه های جهادی از 
دیگر مواردی بود که خواجه نژادیان 
مورد  و  کرد  مطرح  دیدار  این  در 

توافق قرار گرفت. 
بسیج  مسئول  طحان،  علی اکبر 
سازندگی استان فارس گفت: کانون 
پرورش فکری اولین و تنها نهادی 
وظیفه  انقلاب،  ابتدای  در  که  بود 
نوجوانان  و  کودکان  پرورش  مهم 
عرصه  این  در  و  داشت  برعهده  را 
از بسیج هم پیشگام تر بود چون در 
آن روزها، دفاع و جنگ در اولویت 
طور  به  هنوز  و  گرفته  قرار  بسیج 
جدی وارد عرصه تربیت نشده بود.

خاطرات  گفت:  ادامه  در  طحان 
در  خود  کودکی  از  خوبی  بسیار 
کانون پرورش فکری استان فارس 

در شهر داراب دارم.
مسئول بسیج سازندگی استان فارس، 
و  جهادی  گروه های  کرد:  تأکید 
پازل  می توانند  هم  کنار  در  بسیج 
تربیت را در مناطق محروم تکمیل 

کنند.

با  شیراز  شهرداری  غیرعامل  پدافند  و  بحران  مدیریت  اداره  رئیس 
گفت:  شیراز،  مناطق  از  برخی  در  فرونشست ها  وقوع  بحران  به  اشاره 
حرکت  دلیل  به  که  شده  دیده  کارگر  خیابان  در  فرونشست هایی 
قنات هایی است که از قبل خشک شده بودند و در حال حاضر آب در 

آن جریان دارد.
با  خبری  نشست  در  شمسایی  محمدجواد  ایلنا،  خبرنگار  گزارش  به 
ساختمان های  بندی  درجه  و  خطرپذیر  نقاط  شناسایی  از  خبرنگاران 
حساس، ادارات مهم و... خبر داد و بیان کرد: 22 نقطه خطرپذیر و مهم 

شهر شیراز نیز شناسایی شده است.
رئیس اداره مدیریت بحران و پدافند غیرعامل شهرداری شیراز با اشاره 
اقدامات  از سال 92 گفت: طی سال گذشته  این مرکز  فعالیت  به آغاز 
زیرساختی خوبی در راستای خرید تجهیزات، مطالعات و... انجام گرفته 

است.
 وی با اشاره به 1۶2 قانون بالادستی مدیریت بحران در حوزه شهرداری ها، 
ابراز کرد: پیش بینی و پیشگیری، آمادگی، مقابله، بازسازی و بازتوانی از 

جمله این قوانین را شامل می شوند.
وی خاطرنشان کرد: مدیریت بحران شهرداری شیراز درخصوص پیش 

بینی حوادث و موضوعات پیرامونی آن آمادگی مقابله را دارد.
شمسایی با اشاره به جذب ۷۳ درصدی بودجه این اداره در سال 1۴01، 
خریداری  سیلاب  با  مقابله  برای  پمپ  دستگاه   ۴5 گذشته  سال  گفت: 

شده است.
وی افزود: امسال نیز از ۴۳ میلیارد اعتبار ۳۳ میلیارد تخصیص گرفته ایم.

بیان  با  پدافند غیرعامل شهرداری شیراز  بحران و  مدیریت  اداره  رئیس 
اینکه براساس نوع بحران و حادثه فرمانده آن مشخص می شود و براساس 
از  یکی  بحران  مدیریت  کرد:  بیان  می کنیم،  ورود  ابلاغیه ها  و  قانون 
بزرگترین اقدامات خطرپذیری شهر است که در حوزه سیل، فرونشست، 

زلزله هشدارهای لازم صادر می شود.
مدیریت  پیشگیرانه  اقدامات  غیرعامل  پدافند  در  اینکه  بیان  با  شمسایی 
بحران در حوزه انسانی است و این تخریب را به همراه دارد، یادآور شد: 
برای طرح جامع پدافند غیرعامل شیراز مطالعاتی در ۶ فصل انجام شده و 

به سازمان تهران ارسال شده است تا در شورای شهر به تصویب برسد. 

اداره،  این  برای  میلیارد تجهیزات  از 2  به خرید بیش  اشاره  با  شمسایی 
شهرداری  بحران  مدیرت  اختیار  در  زیباشهر  و  جنت  دو کمپ  افزود: 
است که در زمان حادثه به عنوان محل اسکان اضطراری استفاده می شود.
وی با اشاره به شرایط استانداردی که برای این کمپ ها درنظر گرفته شده 
است، خاطرنشان کرد: بیش از ۳ میلیارد در کمپ زیبا شهر از گذشته 
تاکنون هزینه شده است و تا 20 هزار نفر را می توان در آن اسکان داد.

ویژه  کانکس  دستگاه   11۳ نیز   در کمپ جنت  اضافه کرد:  شمسایی 
مستقر است و ۶0 دستگاه کانکس عادی است.

رئیس اداره مدیریت بحران و پدافند غیرعامل شهرداری شیراز خاطرنشان 
کرد: ۳ انبار در سه نقطه شهر شیراز نیز از سال گذشته توسط مدیریت 
بحران ساخته شده است و در هر منطقه از شهرداری شیراز نیز در حال 

ایجاد انبار ویژه هستیم.
شمسایی افزود: ۳00 چادر هلال احمری به عنوان پشتیبان در ابنار موجود 

است.
شمسایی از آغاز طرح های آبخیزداری و مطالعات صورت گرفته در این 
حوزه خبر داد و افزود: در این خصوص ۴ مانور انجام گرفته است که 

یکی از آنها مانور اطفا حریق مراتع بوده است.
وی به اولین مانور آواربرداری در بافت تاریخی شیراز اشاره و  گفت: 
در این موضوع ضعف هایی وجود دارد و صرفاً آتش نشانی به دلیل گشت 
تشخیص دهد  را  بافت  در  نقاط آسیب پذیر  می تواند  دارد  زنی هایی که 
لذا تصمیم گرفته شد که در این محدوده برای مقابله با بحران مانوری 

داشته باشیم.

رئیس اداره مدیریت بحران و پدافند غیرعامل شهرداری شیراز:

روزنامه اینترنتی فراز نوشت: ماجرای تقلب بیش از یک هزار دانشجو 
با سخنان روز چهارشنبه وزیر علوم وارد فاز جدیدی شد. محمد زلفی 
به  استفساریه مجلس  با  تقلب  به  گل گفت که »دانشجویان مشکوک 

تحصیل خود ادامه دادند.«
او توضیح داده بود که »مجلس شورای اسلامی استفساریه ای می دهد که 
در آن قانون مواردی برای شائبه تخلف وجود دارد و در آن آمده که 
برای داوطلبان است نه برای دانشجویان. به همین دلیل، آن هایی که رفته 
بودند سر کلاس دانشجو شده بودند دیگر شامل این موارد قانونی نمی شد 
و آنان همان یک هزار نفر بودند. استفساریه مجلس شورای اسلامی در 
واقع حکم کرد که، چون این افراد دانشجو شدند و دیگر داوطلب نیستند 

و باید سر کلاس درس حاضر شده و ادامه تحصیل دهند.
تعارض منافع نمی گذارد عاملان تقلب کنکور معرفی شوند

از  بیش  که  کرد  فاش  گزارشی  در  اعتماد  روزنامه  قبل  سال  تیرماه 
داروسازی  دندانپزشکی،  پزشکی،  رشته های  در  کنکور  داوطلب  هزار 
انسانی  علوم  پرطرفدار  رشته  سه  دو،  و  مهندسی  چندین  همچنین  و 
توانسته اند به شکل شبهه ناک وارد دانشگاه شوند. بر اساس این گزارش 
به شکل جدی مطرح  افراد  این  برای  تقلب در آزمون سراسری  شائبه 
بود. حتی برخی منابع در سازمان سنجش هم بروز تقلب گسترده برای 
کرده  تائید  را  پرطرفدار  رشته های  به  داوطلب  هزار  از  بیش  راهیابی 

بودند.
در تازه ترین واکنش ها، دبیرخانه مقابله با فقر و نابرابری آموزشی در 

بیانیه ای خواستار اخراج این دانشجویان از دانشگاه ها شده است.
حتی کمیسیون اصل نود مجلس هم در گزارشی خواستار »کان لم یکن« 
شدن دعوت از این دسته از داوطلبان برای نام نویسی در دانشگاه شده 

است.
در چنین شرایطی یک عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس در 
موضع گیری  و  تقلب  این  درباره  شبهه  دو  از وجود  »فراز«  با  گفتگو 

وزیر علوم می گوید.
حسین امامی، نماینده طرقبه و چناران در پاسخ به این سؤال که برنامه 
کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس برای این موضوع چیست، توضیح 
که  شد  مطرح  مجلس  تابستانی  تعطیلات  زمان  در  مسئله  این  می دهد: 
به شهرستان رفته  انتخابیه خود  به حوزه های  برای سرکشی  نمایندگان 
بودند. به همین دلیل در اولین فرصت یعنی همان فردا یکشنبه قرار است 

که موضوع در مجلس در دست پیگیری قرار بگیرد.
برداشت وزیر علوم از استفساریه مجلس اشتباه است

مسئله  این  است  قرار  هم  تحقیقات  و  آموزش  کمیسیون  می گوید:  او 
که  دهند  پاسخ  باید  هم  علوم  وزیر  دهد.  قرار  کارش  اولویت  در  را 

چطور چنین برداشتی از استفساریه مجلس داشتند و هم اینکه ریشه یابی 
 شود که اساساً چطور و چگونه این حجم از تقلب در کنکور رخ داده 

است؟
امامی درباره اینکه آیا برداشت وزیر علوم از استفاسریه مجلس درست 
با  مطابق  اصلًا  مجلس  استفساریه  محتوای  می دهد:  پاسخ  خیر،  یا  بوده 
چنان چیزی که وزیر محترم برداشت کرده بودند، نیست و حتماً ایشان 
درباره این برداشت از استفساریه باید پاسخ دهند تا ببینیم چطور چنین 

برداشتی انجام شده است.
برداشت  درباره  را  امامی  سخنان  هم  مجلس  استفساریه  متن  به  رجوع 
قانون   11 ماده  به  ناظر  استفساریه  این  می کند.  تائید  گل  زلفی  اشتباه 
ماده  این  بود.  سراسری  آزمون های  در  جرائم  و  تخلفات  به  رسیدگی 
می گوید: چنانچه با بررسی های فنی و علمی، بین نمرات و رتبه اکتسابی 
داوطلبی و سوابق تحصیلی وی مغایرت های غیرمتعارف مشهود و اساسی 
از قبیل عدم تطابق معدل دیپلم و دوره پیش دانشگاهی با نمره و رتبه 
اکتسابی در آزمون وجود داشته باشد، با تأیید هیئت های بدوی رسیدگی 
و  عمومی  درس  چند  یا  یک  از  داوطلب  از  آزمون ها  در  تخلفات  به 
نهایی آزمون  امتحان مجدد به عمل می آید. تعیین وضعیت  اختصاصی 
این داوطلب، بر اساس نتایج حاصل از امتحان مجدد بر عهده هیئت های 

بدوی است.
در طرح استفساریه مجلس این سؤال مطرح شده که آیا کلمه »داوطلب« 
در ماده قانونی یاد شده شامل افراد پذیرفته شده نهایی در دانشگاه ها و 

مؤسسات آموزش عالی می شود؟
پاسخ نمایندگان به استفساریه یاد شده اینگونه است: خیر، کلمه داوطلب 
افراد پذیرفته شده نهایی در دانشگاه ها و مؤسسات  این ماده شامل  در 

آموزش عالی نمی شود.
این استفساریه در روز اول شهریور سال قبل به تصویب مجلس رسید و 

شورای نگهبان آن را در 1۷ شهریور تائید کرد.
تقلب نجومی؛ موردی یا سازمان یافته؟

نکته دیگر حجم بالای تقلب و وجود این سؤال است که آیا وقوع بیش 
از هزار مورد تقلب می تواند به طور غیرسازمان یافته صورت بگیرد؟ 
آنطور که حسین امامی توضیح می دهد همین سؤال یکی دیگر از شبهات 

مجلس است.
امامی به »فراز« می گوید: حجم تقلب هم از نظر ما آنقدر بالا است که 
به هر حال می تواند شائبه داشته باشد. تقلبی در این حجم به شکل موردی 
قابل تصور نیست. اینکه می گویم باید ریشه یابی کنیم به همین دست 
مسائل برمی گردد که باید بررسی کنیم و ببینیم چطور این حجم از تقلب 

رخ داده و آیا ماجرا پشت پرده ای هم دارد یا خیر.

نماینده مجلس: 

مدیرعامل آب منطقه ای فارس گفت: پروژه خط دوم انتقال آب از سد 
آماده  و  کامل  بود،  شده  شروع   1۳90 سال  از  که  شیراز،  به  درودزن 

بهره برداری شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی آب منطقه ای فارس 
سیاوش بدری گفت: این پروژه از سال 1۳90 آغاز شده بود و تکمیل آن 

از تاکیدات رئیس جمهور در سفر مهر 1۴00 به شیراز بود.
مدیرعامل آب منطقه ای فارس خاطرنشان کرد: با فعالیت جهادی و شبانه 
روزی کلیه دست اندرکاران، هم اینک این پروژه به پایان رسیده و آماده 

بهره برداری و افتتاح رسمی است.
به شیراز  از سد درودزن  انتقال آب شرب  داد: خط دوم  توضیح  بدری 
با ۷8 کیلومتر طول مسیر، ۴۴۴0 متر تونل انتقال، دارای ایستگاه پمپاژ، 
تصفیه خانه با ظرفیت ۳000 لیتر در ثانیه و سه مخزن 20 هزار مترمکعبی 

در مجموع ۶0 هزار مترمکعب است.

مدیرعامل آب منطقه ای فارس ادامه داد: امروزه تأمین آب شرب جمعیت 
از آبخوان های آهکی اطراف  پایتخت فرهنگی کشور  کلانشهر شیراز، 
شهر و بخشی از سد درودزن تأمین می شود. خط اول انتقال آب شرب 
نیازهای آب  تنهایی یارای رفع  به  ثانیه  بر  لیتر  با ظرفیت 1100  شیراز 

شرب شیراز نیست.
با  خوشبختانه  گفت:  فارس  منطقه ای  آب  شرکت  مدیره  هیئت  رئیس 
احداث خط دوم تأمین آب شرب از سد درودزن، انتقال ۳000 لیتر در 
ثانیه را ممکن کرده است و وابستگی آب شرب شیراز به آبخوان های 

آهکی اطراف را به شدت پایین آورده است.
لازم به ذکر است سد خاکی درودزن با هسته رسی که لقب قدیمی ترین 
سد خاورمیانه را یدک می کشد با گنجایش مخزن نزدیک به یک میلیارد 
مترمکعب، آب شرب کلانشهر شیراز، شهر مرودشت و شهر خرامه در 

استان را تأمین می کند.

مدیرعامل آب منطقه ای فارس خبر داد؛


